

## PM57B High End Instrument Microphone

### GENERAL DESCRIPTION

PM57B is a high end instrument microphone with high quality moving coil dynamic, high sensitivity, wide range frequency and wonderful polar pattern. Its shape is attractive and performance is excellent. The microphone adopts the die-case zinc alloy housing and strong head grill, which raise the resist falling capability of microphone in a way. The microphone uses in the theater performance or instrument pick up as well as kinds of studio applications.

### FEATURES

- \* High sensitivity, wide range frequency and wonderful polar pattern;
- \* Space-saving and light weight;
- \* Die-case zinc alloy housing, firm and durable;
- \* Applies to various occasions.

### HOW TO USE MICROPHONE



## CAUTION

- \* Do not disassemble, modify or attempt to repair the microphone;
- \* Do not store the microphone under direct sunlight, near heating devices or in a hot, humid or dusty place. Do not allow the microphone to get wet;
- \* When this product is used for a long time, the microphone may become discolored due to ultraviolet light (especially direct sunlight) or wear;
- \* To ensure compatibility and correct usage, always consult the user manual of any device before connecting the microphone to it;
- \* Do not subject the microphone to strong impact.

## TECHNICAL SPECIFICATIONS

- \* Type: dynamic microphone
- \* Polar pattern: Cardioid
- \* Sensitivity:  $-56\text{dB}\pm 3\text{dB}$
- \* Frequency response: 50Hz-15kHz
- \* Output impedance:  $370\Omega\pm 30\%$
- \* Net weight:  $300\text{g}\pm 20\text{g}$

## SERVICE

### If your microphone needs servicing, follow these instructions:

1. Ensure the problem is not related to operation error or external system devices.
2. Keep this owner's manual. We don't need it to repair the unit.
3. Pack the unit in its original packaging including end card and box. This is very important. If you have lost the packaging, please make sure you have packed the unit properly. ALCTRON is not responsible for any damage that occurs due to non-factory packing.
4. Ship to the ALCTRON tech support center or the local return authorization.

Ningbo Yinzhou Alctron Electronics Co.,Ltd always try to guarantee and improve the quality of product, necessary modification will go on without prior notice. So the specification and appearance may be a little differ from description or illustration, hope your understanding.

## PM57B高品质动圈话筒

### 产品介绍

PM57B是高品质动圈话筒，采用高品质的动圈音头，具有高灵敏度，宽频响，指向性佳等特点。本体采用压铸锌合金，强化网头，使得产品具有一定的抗跌落性。产品适合现场演出乐器拾音，也适用于各种录音场合。

### 特征

- \* 高灵敏度，宽频响，指向性佳；
- \* 体积小巧，重量轻；
- \* 锌合金压铸壳身，坚固使用时间长；
- \* 适用范围广。

### 如何使用麦克风



## 安全事项

- \* 请勿拆卸或改造麦克风；
- \* 不要将麦克风放在阳光直射下、暖气设备附近或湿热或多尘的地方。不要弄湿麦克风；
- \* 长时间使用本产品时，麦克风部分可能会因紫外线（特别是阳光直射）或磨损而变色；
- \* 为确保兼容及正确使用，在连接麦克风到任何装置之前，务必阅读装置的使用说明书；
- \* 请勿使麦克风受到强烈撞击。

## 产品参数

- \* 类型： 动圈式
- \* 指向性： 心型
- \* 灵敏度：  $-56\text{dB} \pm 3\text{dB}$
- \* 频率响应：  $50\text{Hz}-15\text{kHz}$
- \* 输出阻抗：  $370\ \Omega \pm 30\%$
- \* 净重：  $300\text{g} \pm 20\text{g}$

## 保修

如果您的话筒需要维修，请按照以下说明操作：

1. 请确保不是因为操作不当或外部设备所造成。
2. 请保存好我们的说明书，返修的时候不必把说明书寄回给我们。
3. 返修的时候请用产品原来的包装箱来包装，这是非常重要的。如果你已丢失原包装，请确保您正确包装和保护好本产品。爱克创是不负责由于非原厂包装造成任何损害。
4. 运送到爱克创技术支持中心或当地的授权经销商。

奥创电子有限公司始终尽力确保和提高产品的质量水平。必要的修改将不预先通知予以实行。因此产品的技术数据和外观可能与所述说明或插图有不同之处，敬请谅解。

宁波市鄞州奥创电子有限公司 地址：浙江省宁波市鄞州区秀丰工业区三成路76号 电话：++86 574 88009874  
传真：0574-87157176 邮箱：sales@alctron-audio.com 网址：http://www.alctron-audio.com  
全国统一服务热线：4000-160-112